
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Θεσσαλονίκη, 10/3/2025 
 

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3΄Νότιου 
Τομέα Αθηνών 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Σε απόγνωση οι φαρμακοποιοί της Θεσσαλονίκης για την 

αύξηση διαρρήξεων» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε απόγνωση βρίσκονται οι φαρμακοποιοί της Θεσσαλονίκης λόγω της ραγδαίας 
αύξησης των διαρρήξεων, ληστειών και κλοπών στα φαρμακεία της πόλης. Ο 
Φαρμακευτικός Σύλλογος Θεσσαλονίκης (ΦΣΘ) καταγγέλλει πως τους τελευταίους 
δύο μήνες τα φαρμακεία έχουν μπει εκ νέου στο στόχαστρο των κακοποιών, με 
σοβαρά περιστατικά να καταγράφονται σε καθημερινή βάση, κυρίως στη δυτική 
πλευρά της πόλης. Οι φαρμακοποιοί εκφράζουν έντονη ανησυχία για την ασφάλειά 
τους, καθώς και για την ασφάλεια των πολιτών που εξυπηρετούν. Σύμφωνα με τον 
ΦΣΘ, οι διαρρήξεις και οι ληστείες όχι μόνο προκαλούν οικονομικές ζημιές, αλλά 
δημιουργούν και ένα κλίμα φόβου, καθιστώντας δύσκολη την καθημερινή λειτουργία 
των φαρμακείων. Ο ΦΣΘ δικαιολογημένα νιώθει την ολιγωρία, απουσία των 
αρμόδιων φορέων για την αντιμετώπιση ενός φαινομένου που λαμβάνει δυστυχώς 
ανησυχητικές διαστάσεις. Τέλος, η προστασία των φαρμακοποιών και των πολιτών 
αποτελεί ζήτημα ύψιστης σημασίας και απαιτείται άμεση και αποτελεσματική 
παρέμβαση από την πολιτεία, ώστε να αποκατασταθεί το αίσθημα ασφάλειας τόσο 
για τους επαγγελματίες υγείας όσο και για τους κατοίκους της Θεσσαλονίκης. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Ποια άμεσα μέτρα προτίθεσθε να λάβετε για την αντιμετώπιση του αυξημένου 
αριθμού διαρρήξεων και ληστειών στα φαρμακεία της Θεσσαλονίκης; 
 
2. Έχουν καταγραφεί στοιχεία και στατιστικά για την έξαρση αυτών των εγκληματικών 
φαινομένων και πώς αξιοποιούνται για τη χάραξη πολιτικών προστασίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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